

ՀԱՐԿԱԲՅՈՒՋՆՏԱՅԻՆ ՇՐՋԱՆԱԿ . ФИСКАЛЬНЫЙ ПРЕДЕЛ . FISCAL MILESTONE

Սեդա ՍՈՒՔԻԱՍՅԱՆ

- 5** Հարկաբյուջետային քաղաքականության դերը՝ կանաչ տնտեսական աճի և կլիմայական փոփոխությունների համատեքստում
Седя СУКИАСЯН. Роль фискальной политики в контексте зелёного экономического роста и изменения климата
Seda SUKIASYAN. Role of Fiscal Policy in the Context of Green Economic Growth and Climate Change

ՖԻՆԱՆՍԱԿԱՆ ՀԱՄԱԿԱՐԳ . ФИНАНСОВАЯ СИСТЕМА . FINANCIAL SYSTEM

Ինեսա ՆՈՒՇԻԿՅԱՆ

- 16** Բանկային նորարարությունները՝ որպես ֆինանսական գրագիտության զարգացման խթան Հայաստանում
Инеса НУШИКЯН. Банковские инновации как стимул развития финансовой грамотности в Армении
Inessa NUSHIKYAN. Banking Innovations as a Catalyst for the Development of Financial Literacy in Armenia

Գայանե ՏԱՇՅԱՆ

- 28** Թվային վճարային համակարգերի զարգացումը Հայաստանում. օրենսդրական բացեր և կիբեռանվտանգության խնդիրներ
Գայане ТАШЯН. Развитие цифровых платёжных систем в Армении: законодательные пробелы и проблемы кибербезопасности
Gayane TASHYAN. Development of Digital Payment Systems in Armenia: Legislative Gaps and Cybersecurity Issues

ԿՐԹՈՒԹՅՈՒՆ, ՆՈՐԱՐԱՐՈՒԹՅՈՒՆ, ԳԻՏԵԼԻՔ . ОБРАЗОВАНИЕ, ИННОВАЦИИ, ЗНАНИЯ .
EDUCATION, INNOVATION, KNOWLEDGE

Ներսես ՆԵՐՏԻՍՅԱՆ

- 36** Կրթության ոլորտին ուղղվող պետական բյուջետային հատկացումների կառուցվածքային վերլուծությունը ՀՀ-ում
Нерсес НЕРСИСЯН. Структурный анализ государственных бюджетных ассигнований на сферу образования в Республике Армения
Nerses NERSISYAN. Structural Analysis of State Budget Allocations to Education in the Republic of Armenia

Արամայիս ՍԻՄՈՆՅԱՆ

- 42** Հանրակրթության ռազմավարական կառավարման էվոլյուցիայի հետքերով
Աрамаис СИМОНЯН. По следам эволюции стратегического управления в сфере общего образования
Aramayis SIMONYAN. Tracing the Evolution of Strategic Management in General Education

Հասմիկ ՀԱԿՈԲՅԱՆ

- 52** Գիտահետազոտական և փորձակոնստրուկտորական աշխատանքներում ներդրումների միջազգային համայնապատկերը
Асмик АКОБЯН. Международная палитра инвестиций в научно-исследовательские и опытно-конструкторские работы
Hasmik HAKOBYAN. International Investments Portfolio in Research and Development

60 Արփինե ՄԱՆՈՒՉԱՐՅԱՆ

Համացանցից մինչև աշխատասենյակ. ինչպե՞ս են սոցիալական մեդիան ու նոր տեխնոլոգիաները փոխում գործատուի բրենդավորումը

Арпине МАНУЧАРЯН. От Интернета до офиса: социальные сети и новые технологии меняют бренд работодателя

Arpine MANUCHARYAN. From the Internet to the Workplace: How Social Media and New Technologies Are Changing Employer Branding

ՏԱՐԱԾԱՇՐՋԱՆ ԵՎ ԱՇԽԱՐՀ . РЕГИОН И МИР . REGION AND THE WORLD

71 Արմիդա ՔԵՌՅԱՆ

Արտահանում՝ առանց սահմանների. Ռուսաստանի տնտեսական հնարավորությունները և մարտահրավերները ԵԱՏՄ-ում

Армида КЕРЯН. Экспорт без границ: экономические возможности и вызовы России в рамках ЕАЭС

Armida KERYAN. Exports Without Borders: Russia's Economic Opportunities and Challenges within the EAEU

ՀԱՅԱՍՏԱՆ ԵՎ ԱՇԽԱՐՀ . АРМЕНИЯ И МИР . ARMENIA AND WORLD

81 Գրետա ԳՈՒՐՈՒՐՅԱՆ

Փակ սահմաններ, բաց հնարավորություններ.
Հայաստան-Թուրքիա տնտեսական խաղի նոր փուլ

Грета ГУРУРЯН. Закрытые границы, открытые возможности: новый этап в экономической игре Армения-Турция

Greta GURURYAN. Closed Borders, Open Opportunities: A New Stage in the Armenia-Turkey Economic Game

92 Գոհար ՀԱՐՈՒԹՅՈՒՆՈՎԱ

Վերաարտահանումը՝ որպես ՀՀ տնտեսության
Ժամանակավոր շարժիչ

Гоар АРУТЮНОВА. Реэкспорт как временный двигатель экономики РА

Gohar HARUTYUNOVA. Re-Export as a Temporary Engine of The RA Economy